

## Influenza

**New Zealand** (6 August 2001).<sup>1</sup> Influenza activity was reported to be widespread from the last week of June until the first week of August. Influenza A virus predominated over influenza B, mostly of subtype A(H1N1).

**Other reports.** During the last 2 weeks of August, influenza activity was sporadic in Australia,<sup>2</sup> Canada<sup>2</sup> and Hong Kong Special Administrative Region of China.<sup>3</sup> Influenza viruses A and B were isolated or detected by polymerase chain reaction (PCR) or immunofluorescence tests. In Australia, influenza A viruses were subtypes A(H1N1) and A(H3N2). ■

---

<sup>1</sup> See No. 28, 2001, p. 216.

<sup>2</sup> See No. 32, 2001, p. 247.

<sup>3</sup> See No. 33, 2001, p. 256.

## Grippe

**Nouvelle-Zélande** (6 août 2001).<sup>1</sup> L'activité grippale a été générale de la dernière semaine de juin à la première semaine d'août. Les virus grippaux A ont prédominé sur les virus B, la plupart étant de sous-type A(H1N1).

**Autres rapports.** L'activité grippale a été sporadique au cours des 2 dernières semaines d'août en Australie,<sup>2</sup> au Canada<sup>2</sup> et à Hong Kong, Région administrative spéciale de la Chine.<sup>3</sup> Les virus grippaux A et B ont été isolés ou dépistés soit par PCR (*polymerase chain reaction*) ou par tests d'immunofluorescence. En Australie, les virus grippaux A étaient tous de sous-type A(H1N1) et A(H3N2). ■

---

<sup>1</sup> Voir N° 28, 2001, p. 216.

<sup>2</sup> Voir N° 32, 2001, p. 247.

<sup>3</sup> Voir N° 33, 2001, p. 256.